

APPLICATION GUIDELINES

إرشادات التقديم

MAG reserves the right to close this vacancy prior to the published deadline. Applications will be reviewed on a rolling basis, and candidates are encouraged to apply early. All applications must be submitted to human.resources.syria@maginternational.org no later than **13th March 2026**.

(Rolling Basis) ، بالحق في إغلاق هذا الإعلان قبل الموعد النهائي المحدد. سيتم مراجعة الطلبات بشكل متدرج MAG تحتفظ منظمة ، ويُنصح المتقدمون بالتقديم في أقرب وقت ممكن. يجب إرسال جميع الطلبات إلى البريد الإلكتروني human.resources.syria@maginternational.org في موعد أقصاه 13 آذار 2026.

This position is advertised in advance and remains contingent upon MAG's programme registration, internal approvals, and completion of all regulatory and administrative requirements prior to appointment. MAG does not provide relocation support for this role. Only candidates who already hold valid legal documentation to reside and work in the duty station, in accordance with applicable laws, will be considered.

، والحصول على الموافقات MAG يتم الإعلان عن هذا المنصب بشكل مسبق، ويظل التعيين مشروطًا باستكمال تسجيل البرنامج لدى دعمًا للانتقال أو السكن لهذا المنصب. سيتم MAG الداخلية اللازمة، واستيفاء جميع المتطلبات التنظيمية والإدارية قبل التعيين. لا توفر النظر فقط في طلبات المرشحين الذين يحملون وثائق قانونية سارية تخولهم الإقامة والعمل في موقع العمل وفقًا للقوانين المعمول بها.

Qualified and interested candidates who meet the requirements of this vacancy are invited to submit a CV (maximum three pages) and a cover letter in English as one combined document to human.resources.syria@maginternational.org

Kindly indicate 'Field Medic' as the advertised position title in the subject line of your email.

على المرشحين المؤهلين والمهتمين والذين يستوفون شروط هذا الإعلان إرسال السيرة الذاتية (بحد أقصى ثلاث صفحات) ورسالة دافع باللغة human.resources.syria@maginternational.org الإنجليزية ضمن ملف واحد إلى البريد الإلكتروني في خانة موضوع الرسالة "Field Medic" ، مع ضرورة ذكر عنوان الوظيفة المعلن عنها.

MAG manages all recruitment processes internally and does not engage recruitment agencies, brokers, or third-party intermediaries. All recruitment is free of charge. At no stage does MAG request or accept any payment, fee, in-kind contribution, or financial consideration from applicants in relation to employment.

جميع عمليات التوظيف داخليًا، ولا تتعامل مع أي وكالات توظيف أو وسطاء أو أطراف ثالثة. جميع إجراءات التوظيف MAG تدير منظمة أو تقبل في أي مرحلة من مراحل التوظيف أي دفعات مالية أو رسوم أو تبرعات عينية أو أي مقابل مالي من MAG مجانية بالكامل. ولا تطلب المتقدمين مقابل التوظيف.

Due to the volume of applications received, only short-listed candidates will be contacted. If you do not receive a response within three weeks of the closing date, your application has not been successful.

نظرًا لكثرة الطلبات الواردة، سيتم التواصل فقط مع المرشحين المدرجين في القائمة المختصرة. في حال عدم تلقيكم ردًا خلال ثلاثة أسابيع من تاريخ إغلاق الإعلان، يُعتبر طلبكم غير موفق لهذه المرة.

Candidates originating from Hama and Homs Governorates, as well as those currently based and residing in Hama or Homs, are strongly encouraged to apply.

نشجع بشكل خاص المرشحين المنحدرين من محافظتي حماة وحمص، وكذلك المقيمين حاليًا في حماة أو حمص، على التقديم لهذه الوظيفة.